

A Dialogue with Linguistics Journal Editors

We are pleased to announce that a special forum featuring a dialogue with linguistics journal editors and scholars will be held on June 3, 2012 at National Taiwan Normal University (NTNU) in conjunction with *the 13th International Symposium on Chinese Languages and Linguistics*. The forum is jointly held by Department of English at NTNU and the ‘Aim for Top University Plan’ sponsored by the Ministry of Education, Taiwan, R.O.C.

We are honored to have invited the following editors and scholars for the discussion of issues that concern review process and the relationship between journals and scholars: (in alphabetical order)

- **Prof. C.-Y. Doris Chen, National Taiwan Normal University**
(Editor, *Concentric: Studies in Linguistics*)
- **Prof. Kawai Chui, National Chengchi University**
(Editor, *Taiwan Journal of Linguistics*)
- **Prof. One-Soon Her, National Chengchi University**
(Editor, *Taiwan Journal of Linguistics*)
- **Prof. C.-T. James Huang, Harvard University**
(Editor, *Journal of East Asian Linguistics*)
- **Prof. James H.-Y. Tai, National Chung Cheng University**
(Editor, *Journal of Chinese Language Teaching*)
- **Prof. Jen Ting, National Taiwan Normal University**
(Editor, *Concentric: Studies in Linguistics*)
- **Prof. H. Samuel Wang, Yuan Ze University**
(2006 NSC Project Leader for Journal Evaluation and Ranking)

The event will take place at the following time and venue.

Time: 2:10-4:00p.m., June 3, 2012 (Sunday)

Venue: 509 Conference Hall, Comprehensive Building

Please note that no registration will be required. We are looking forward to your participation.

Sincerely,

C.-Y. Doris Chen & Miao-Ling Hsieh

National Taiwan Normal University

與語言學期刊主編的對談

這次我們很榮幸能藉著舉辦「第十三屆中國境內語言暨語言學國際研討會 (The 13th International Symposium on Chinese Languages and Linguistics)」的機會，由國立臺灣師範大學英語系與教育部「邁向頂尖大學計畫」，於2012年6月3日，共同邀請國內外語言學期刊主編及專家學者，來分享學術期刊編輯與論文評審的面面觀。

本次座談難得邀請到下列諸多語言學期刊主編與專家學者，一同就期刊論文的審核過程，以及期刊與研究者、研究論文之間各個面向的互動關係，來進行對話討論與意見交流。與會學者如下(以下依名稱筆畫順序排列)：

- 國立臺灣師範大學 丁 仁 教授
Concentric: Studies in Linguistics 主編
- 元智大學 王 旭 教授
2006年國科會〈語言學門國內期刊國際訂位之研究〉計畫主持人
- 國立政治大學 何萬順 教授
Taiwan Journal of Linguistics 主編
- 國立政治大學 徐嘉慧 教授
Taiwan Journal of Linguistics 主編
- 國立臺灣師範大學 陳純音 教授
Concentric: Studies in Linguistics 主編
- 哈佛大學 黃正德 教授
Journal of East Asian Linguistics 主編
- 國立中正大學 戴浩一 教授
Journal of Chinese Language Teaching 主編

參加資訊

時間：2012年6月3日(週日)，下午2:10至4:00

地點：國立臺灣師範大學綜合大樓509會議室

* 本次活動無須註冊，我們誠摯邀請您的參與！

國立臺灣師範大學

陳純音、謝妙玲 敬邀